
Vragen van het CDA mbt agendapunt 7 Zonne-energie. 

• Is de potentiekaart zonne-energie die is toegevoegd aan het rapport nog up to date? 
 
 

• Kan de wethouder aangeven waarom hij wil afwijken van het eerdere besluit van de 5 
pilots zonnevelden? Vervallen de 5 pilots met het vaststellen van het voorkeursscenario? 
Wat is de actuele interesse in deze 5 pilots? 
 
 

• Volgens het rapport is de geschiktheid van de schuine daken een kans van 60% en voor 
platte daken 52%. Zijn deze cijfers nog steeds kloppend? 
 
 

• Wat moeten we ons voorstellen bij een lokaal energiesysteem? Hoe reëel is het dat een 
lokaal energiesysteem op korte termijn in Gemert-Bakel gerealiseerd kan worden? 
 
 

• In de adviesnota wordt als kanttekening aangegeven dat de netbeheerders en provincie 
akkoord moeten gaan met deze plannen. Hoe groot is de kans dat ze dit doen? 
 
 

• Volgens de nota zou in op zijn vroegst pas in 2027 uitbreiding komen op het volle 
hoogspanningsstation in Aarle-Rixtel. Hoe groot acht de portefeuillehouder de kans in dat 
we hier voorrang op hebben? 
 
 

• ASLM krijgt groen licht om te groeien met 20.000 banen en in omvang twee keer zo groot 
te worden. Wat heeft dit voor gevolgen met de haalbaarheid van het voorgestelde plan? 
 
 

• De voorgestelde locatie rondom de vliegbasis “de peel”. Is het zonnepark op deze locatie 
wel toegestaan? In de nota wordt nergens gesproken over de mogelijke reactivering van 
vliegbasis De Peel. Welke consequenties heeft een eventuele reactivering van de 
vliegbasis voor de voorgestelde zonnepark locatie rondom de vliegbasis? 
 
 

• Wat zijn op dit moment de ervaringen met het verkrijgen van een aansluiting in Gemert-
Bakel (voor bedrijven en particulieren)? 

Met vriendelijke groet, 

Sven Strauven Commissielid CDA 

 

 


